
 

Zápis z porady vedení konané dne 24. 2. 2014 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Bartošek, Matyska, Dostál, Holub, Novotná Buršíková, 

Račanský, Křenek, Regner, Ledvinka, oddělení komplexních služeb a vzdělávání 

 

Omluveni: Kohoutková 

 

1. Prezentace oddělení komplexních služeb a vzdělávání  

 Javorník přednesl prezentaci za oddělení komplexních služeb a vzdělávání 

o Oddělení naváže užší spolupráci s lidmi z divize A. Křenka. Budou probíhat 

pravidelné schůzky skupiny pro řešení komplexních požadavků, koordinace a 

integrace služeb. Schůzek se bude účastnit Křenek, v některých konkrétních 

případech i Holub.  

o Javorník vyjádřil potřebu koncepčního rozhodnutí při práci s citlivými daty, a 

to především v laboratořích CEITECu. Pravděpodobně bude nutno vyřešit 

vydáním směrnice MU.  

o Z diskuse vyplynula akutní potřeba stanovení osoby integrátora. Ve středu ve 

13:00 proběhne na toto téma schůzka na Gotexu.  

 Diskuse s pracovníky oddělení, diskutována potřeba lepší provázanosti oddělení a 

vyvážené komunikace se všemi částmi MU.  

 Součástí činnosti oddělení by měla být i péče o vzdělávání, zatím využíváme SIT MU, 

lze pokračovat v podobném režimu. Do budoucna chce Matyska systémově vyřešit 

zapojení ústavu do výuky. 

 Diskuse o perspektivě projektu PROEFES Niny Hrtoňové. ÚVT nebude iniciovat 

aktivity, které jsou jednoznačně konkurenční k ISu, je ale schopné poskytnout 

zájemcům z MU, kterým nevyhovuje IS, variantu Moodlu. Další využití stávajícího 

kontaktu se školami v Jihomoravském kraji – Hrtoňová vypracuje návrh řešení, 

výukové aktivity musí zaštítit někdo, kdo je nositelem výuky na MU (kupř. 

pedagogická nebo filosofická fakulta). 

 Diskuse o navázání na činnosti projektu CERIT-SC po jeho skončení, cílem posílit 

vědecký výkon univerzity.  

 

 

2. Přístupovky  

 Strejčková přednesla prezentaci o přístupovkách. Z diskuse vyplynula potřeba ověřit, 

zda systém ASET běží kromě Telče také v kampusu pod správou P. Glose.  

 Aplikace IRIS je vhodná pro správce IT i budov, pro vrátnice a operátory, budeme ji 

nadále rozvíjet a podporovat. Strejčková doplní na stránky o IRISu logo ÚVT.  

 Diskuse o personálním zajištění oddělení a perspektivě budoucí práce po plném 

uchopení a uspořádání systémů. Křenek a Strejčková sestaví rozumný plán na tento 

rok – vytvoření kapacit oddělení i pro jiné věci než IRIS. (odpovídá Křenek, do 17.3.) 

 Strejčková formuluje požadavky na personální zajištění odborných pozic, rozváží 

odpovědi na příčiny personálně prozatím relativně drahého provozu přístupovek. 

 

 



3. Kontrola úkolů z minulé porady 

 Umístění loga ÚVT na našich webech – kontrola 3. 3. (odpovídá Kohoutková)  

 Zprávu od K. Malinky o rozvaze k O365 a konvergenci s ISem pošle Regner e-mailem 

(odpovídá Regner)  

 Diskuse o guest účtech proběhne 10. 3. 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


